
Hallituksen kokous 1.12.24

Avataan kokous
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Paikallaolijat:

2 ohjaajaa +4 nuorta

Yhdenvertaisuus Labralla
- Ramppi etuovella → heti rikki, koitetaan saada korjattua
- Ovistopparit pois, ettei kukaan enää telo itseään
- Joulu versus kaamostapahtuma → joulu mielleyhtymät pois, kaikille kulttuureille

tarkoitettu
- Tiistain palaverissa Poppiesin kanssa noussut ylös rasisminvastainen tutkija, joka

haluaa tuoda erilaisia ihmisiä yhteen. Meistä laitettu lisätietoa tutkijalle, haluaa tulla
tapaamaan meitä. Koitetaan päästä hänen juttuihinsa mukaan, koska voidaan hyötyä
toisistamme

- PALATAAN ASIAAN ENSI KOKOUKSESSA

Näyttelyt ja tapahtumat

11.11-5.12 Idän Taide nyt
- Avajaiset oli success

1.11 Halloween juhlat
- Oli paljon lapsia, mistä yleisön puolesta pidettiin. Meille olisi kiva, jos olisi ollut

enemmän teinejä/aikuistuvia nuoria

2.11 Partiolaisten Hiippari
- Oli mennyt hyvin. Kävijöitä 140-150. Pitäisivät mielellään myös ensi vuonna. Labra oli

ollut piilorasti, ollaan siis hyshys

Idän taide Nyt
- Miten meni?

- Hyvin, pidetään mielellämme uudestaan ensi vuonna.
- KEHITETTÄVÄÄ:



- Näyttelyiden yhteydessä vastuun jakaminen paremmin. Lista
näyttely valvojille siitä, mikä kuuluu näyttelyyn. Kehitetään
näyttelyvalvoja työryhmää

- Tulevaisuudessa laitetaan paremmin ylös mitkä asiat kuuluu
kullekin ryhmälle tai produktioon ja mihin asioita tarvitaan, ettei
tärkeät tarvikkeet lähde seikkailemaan muualle tai hajoa ja on
käytettävissä silloin kun niitä tarvitaan.

- Palataan ensi maaliskuussa asiaan, että saadaan ensi vuodelle myös yhteisnäyttely.

Halloween tapahtuma 1.11.24 klo 17-20
- Miten meni?

- Kirjalliset ohjeet työpisteille
- Aikataulu oli myös myöhäinen, monet lapsiperheet olivat lähdössä, kun

ohjelma vasta alkoi
- Kohdennetaan mainontaa

- Jos olisi erikseen lasten ja nuorten aika
- tarkempi päätös onko koko perheen tapahtuma vai

kohdennetaan vain nuorille
- Ihmiset jäi ihanasti oleilemaan
- Ensi vuonna ehkä Rion kanssa yhteinen kekri

Kaamostapahtuma / Kauden päätöstapahtuma 14-15.12.2024
- Tullut muutama ilmoittautuminen, mutta vain lauantaille

- Plan B: Jos osallistujia on vähän järjestämme työpajan, Ohjaajat pystyttävät myös
askartelutyöpisteen, nuoret avustavat → Keskustelu jatkuu WhatsAppissa

- Mainokset menneet moneen paikkaan, mukaan lukien Strömsinlahden
kuvataidekoulu, Musiikkikoulu ja Roihuvuoren taidekortteli ja tutu kontaktit ja
aukastalot.

- Tulishow’n rahoitus on vielä auki: Tulizukka-tulitaideryhmä, jaetaan 50/50 maksu
Roihuvuoriseuran kanssa

- Hyvä aika voisi olla klo 16

- Keravan Aristoteles ei todennäköisesti osallistu

Helsinki Lux 8-12.1
- Hallituslaiset ovat lähteneet suunnittelemaan projektia osaksi luxia. Projekti on

irrallinen hallitustoiminnasta
- Nuori on luvannut olla yhteydessä kuraattoriin
- Mahdollinen yhteistyö glögitarjoilusta Rion kanssa → Nuorta voisi kiinnostaa
- Valoja saa mahdollisesti myös lainaan Roihuvuoriseuralta



- Tehdään oma ryhmä tälle, joka alkaa edistää asiaa itsenäisesti
- Tila varattu koko ajaksi, keskustelemme onko esityksiä joka päivä

Hyvään päätyyn -kollektiivi
- Tekemässä Vuotaloon vuoden alusta valoteosta
- Kiinnostui jo meistä ja osasta Itä Nyt -näyttelyn teoksista

- Kaksi nuorta jatkavat yhteyden pitämistä

Yhteistyö alueella

Kaamostapahtuman yhteistyökuviot alueen muiden toimijoiden kanssa, Kahvila Rio,
Poppies Helsinki ja Roihuvuori Seura

- Kokouksen muistiinpanoista kuulumiset:
- Oli hyvä tunnustelu kokous
- Kaamostapahtuma kasvamassa melko suureksi tapahtumaksi, joka pitää

toteuttaa lyhyessä ajassa
- Ei ollut vielä täydellistä selvyyttä, miten tuemme ja mitä tuomme toisillemme

mutta oli hyväksyvä ja innostunut ilmapiiri. Lupaavia alkuja syntymässä,
yhteistyötä.

Muut toimijat alueella

Somen/mainonnan kuulumisia

Kouluihin lähtevä mainostus. N-Y-T!
- Tarvitaan uusi nuori, joka ottaa tästä koppia ja alkaa edistämään tätä, Nykyinen nuori

ei pysty jatkamaan
- Kallion lukiolla aktiivinen instagram → otetaan yhteyttä

- Torkkeliin voisi ottaa myös yhteyttä
- Muita kiinnostavia lukioita voisi olla Medialukio ja Vaskivuori

- Mainostuksen kohdennus: Näyttelytoiminta, teosten esitys mahdollisuus, tapahtuma
mahdollisuus, treenikämppä jne. → saavutettavuus

- Tälle tarvitaan ryhmä, joka pystyy edistämään
- PALATAAN ENSI VUONNA

Sometiimin kuulumisia?
- Käytiin läpi nettisivuja 15.11. Päivittyvät alkuvuodesta. Sovitaan deadline: helmikuun

kokous
- Ohjaaja käy koulutuksessa: Miten tehdä täydellinen somepostaus <3
- PALATAAN ENSI VUONNA



Sähköpostin luominen
- Yhdistyy tällä hetkellä ohjaajan s-postiin → olemassa oleva hel.fi-osoite ei toimi,

vaikka se on tehty
- Joku tekee Gmail-osoitteen ja yhdistää sen sometileihin → jonkun sometiimissä pitää

ottaa tästä koppia

- Kuvapankin kokoaminen
- Tarkoitus kerätä kuvia somelle käyttöön
- PALATAAN ENSI VUONNA

- Mainonta kattavammaksi
- Labran toiminnan esittely muissa tiloissa ja s-posti/wilma/mainokset kouluille
- Labran Blogi

- Opastekyltit
- Maalataan ikkunaan isolla Kulttuurilabra maaleilla, jotka voi pestä pois!

Kunhan valmis ei näytä sitten päiväkodilta
→ Nuori voi edistää, jos halutaan

- PALATAAN ENSI VUONNA, tammikuun kokouksessa → ensi vuoden
ensimmäisiä asioita, joita edistetään

Ensi vuoden tavoitteet ja toiveet
- Keskiviikon työhuone-osion kehittäminen

- Joku pohja, mihin perustuu – luottamus?
- Näyttelytoiminnan kehittäminen → otetaanko Nuori Taide Nyt osaksi toimintaa?
- Elokuvalisenssi toimintaan
- Sosiaalitilaan hyllyjä. Paikkojen järjestely

Lisäksi aiemmin pointatut kohdat

Kerätään myös ylös tulevia ideoita ja pyritään tiedostamaan, ettei kaikkia ideoita pysty
toteuttamaan het vaan on parempi antaa kunnolla suunnitteluaikaa.

Kokous päättyi tähän. Alla olevia ei ehditty käsitellä. Osaa kohdista
täydennetty kokouksessa käydyn keskustelun pohjalta

Näyttelyvalvoja -projektin kuulumisia
- Ohjaajien esihenkilö on näyttänyt alustavasti vihreää valoa. Pitää selvittää, mistä olisi

mahdollisuus saada rahoitusta palkkoihin
- Esihenkilön kanssa tapaaminen asiaan liittyen



Muut vuoden aikana käsiteltävät asiat

Esteettömyyden tila
- Etuovelle on tehty asfaltti ramppi. Pitäisi saada tarkastus tilan esteettömyydestä

asiantuntijalta
- Ovelle tulossa vielä muovinen lisäosa.
- Lattioilta tavarat pois, ettei kukaan kompastu → Palataan tammikuussa

Elokuva lisenssien hyödynnys
- Keväälle on tulossa yhteistyö. Roihuvuori seura ja Nuori ovat olleet yhteydessä

asiasta

Yöpyminen tilassa

Labran säilytystilan järjestely
- Siirtyy tammikuulle

Hankintoja
(Uusia hankintoja tehdessä on muistettava ettei labra ole säilytysvarasto ja päätila tulee
tarvittaessa saada tyhjennettyä kokonaan.)

- Uusien tuolien valinta.
- Viime kaudelta. Tuolien tulisi olla sellaiset, että niillä on hyvä istua pitkiä

aikoja ilman pöytää tai muuta tukena + säilytettävyyden pitää olla hyvä.
- Turvavaijerit teatteri valoille

- Asia edistyy Tammikuussa, jolloin Tiivistämöllä on hiljaista

Muut esille tulevat asiat ja asioita seuraavaan kokoukseen
- Asukasedustaja hallitukseen → on saatu, mutta ei ole ollut vielä paikalla
- Tutustutaan rasisminvastaiseen tutkijaan ja palataan ensi kokouksessa
- Ohjeet näyttely valvojille
- Yhteisöllinen työhuone ja sen markkinointi ja toiminnan kehittäminen
- Tammikuun kokous yritetään rauhoittaa, jotta vähemmän huomiota saaneet aiheet

pääsisivät esille

Päätetään kokous ajassa 13:06. Kiitos paljon!
Seuraava hallituksen kokous 12.1


